

#### **How to Apply**

- Log in to ACS Publishing Center with ACS ID. Register if you do not have an ACS ID.
- Select the desired journal and submit your manuscript via ACS Paragon Plus. Choose your institution accurately from the dropdown list.
- Once your manuscript is accepted, you will receive an email to complete the Journal Publishing Agreement (JPA). When asked if you want to publish open access, select "Yes".
- Your institution admin will be notified of manuscript acceptance and the APC funding request automatically via email.
- You will receive an email regarding Approval/ Denial once the institution admin decides on the funding request.
- If funding request is approved, your manuscript will be published open access under a CC-BY license.

## Who is Eligible

- The submitting corresponding author of the manuscript must be affiliated with one of the institutions that have participated in the NSTC-ACS Read and Publish agreement for 2024-2026.
- The manuscript must have been accepted by any of the ACS Journals between 1st January 2024 and 31st December 2026.

#### For more information about ACS Read and Publish agreement and manuscript submission, please contact:

- Your institution library
- ACS Publications' distributor in Taiwan: iGroup Taiwan Tel: (02) 2571-3369 Email: service@igrouptaiwan.com





## 如何申請?

- 訪問ACS Publishing Center,並登入您的ACS ID。 若您沒有ACS ID,請先註冊。
- 選擇您想要投稿的期刊,以通訊作者身分將稿件透 過ACS Paragon Plus平台投稿,並在對應欄位中正 確選擇您的所屬機構。
- 若您的文章確認被接受,您將會被要求簽署Journal Publishing Agreement。當被詢問是否以開放取用 (OA)發表時,請選擇【Yes】。
- 您的機構管理員會於文章被接受時自動收到資助請 求並進行審核。
- 機構管理員審核後,無論通過與否,您都會收到相關 電子郵件通知。
- 當您的請求審核通過,您的文章將以CC-BY版權及 開放取用(OA)形式發表。



了解詳情及步驟說明,請掃碼或訪問 link.acs.org/RnP TW CPC

# 申請資格

- 文章的通訊作者隸屬於參與2024-2026 國科會自 然處【自然科學及永續研究圖書服務計畫-化學領 域】ACS Read and Publish協議的任一學校或機構
- 文章投稿至ACS美國化學會出版部旗下任一期刊, 且於2024年1月1日至2026年12月31日期間內被確 認接受

#### 若您對ACS Read and Publish協議及投稿有任何疑 問,歡迎洽詢:

- 您的機構圖書館
- ACS Publications 臺灣代理商: 長智文化事業有限公司 (iGroup Taiwan) Tel: (02) 2571-3369 Email: service@igrouptaiwan.com

Taiwan

